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Έναρξη: 09:27

Παρόντες κατηγορούμενοι: Δημόπουλος Σπυρίδων.

Αναγνωστέα έγγραφα
Πρόεδρος: Λοιπόν τα έγγραφα του κατηγορητηρίου τα έχουμε αναγνώσει και πάμε στα έγγραφα 
της υποστήριξης κατηγορίας. 

Παπαρρούσου: Κυρία πρόεδρε, έχουμε βρει και τρόπο να αναπαράξουμε το βίντεο.

Πρόεδρος: Βίντεο υπάρχει είπαμε, θα το δούμε το δικό σας...

Παπαρρούσου: Ήταν το αρχείο τσιπαρισμένο και δεν μπορούσε να ανοίξει.

Πρόεδρος: Ωραία, μπορείτε να το φέρετε.

Παπαρρούσου: Έχει επισκοπηθεί και στην πρωτόδικη δίκη.

Πρόεδρος: Αναγνώσαμε και κάποια από τα δικά σας...

Αναγνωστόπουλος: Παίχτηκε; 

Παπαπαντολέων: Εσείς πώς ξέρετε το περιεχόμενο; 

Αναγνωστόπουλος: Λέτε στο δικαστήριο ότι προβλήθηκε; 

Παπαρρούσου: Δείτε στη σελ. 635, είναι το βίντεο που συνοδεύει την έκθεση Forensic.

Αναγνωστόπουλος: Ε, λίγο ντροπή...
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Πρόεδρος: «Το ψηφιακό υλικό προσκομίσθηκε από τη συνήγορο Παπαρρούσου και το 
περιεχόμενο...» [διαβάζει από απόφαση]. Λοιπόν, αυτό είναι που ήταν στο φακελάκι, «ψηφιακό 
υλικό υποστήριξης κατηγορίας». Θέλετε να βάλετε αυτό που είναι στη δικογραφία εκεί στο λάπτοπ 
να το δούμε;

Παπαπαντολέων: Αυτό εκεί δεν παίζει;

Πρόεδρος: Καλύτερα φαίνεται από το λάπτοπ πάντως.

Παπαπαντολέων: Μισό λεπτό...

Πρόεδρος: Στη σελίδα 635, δεν ανοίγει;

Αναγνωστόπουλος: Το αρχείο λέτεται «report visible cameras».

Πρόεδρος: Δεν υπάρχει περίπτωση να είναι άλλο, ήταν μέσα στο φάκελο υποστήριξης κατηγορίας, 
ήτανε κλειστό, εγώ το άνοιξα τώρα, αν δεν μπορείτε να το ανοίξετε να το δούμε, θα το δούμε 
εμείς...

Παπαρρούσου: Πάντως το έχουμε, είναι το ίδιο και γι' αυτό το λόγο υπάρχει και επεξήγηση τι είναι 
αυτό που θα δει το δικαστήριο.

Αναγνωστόπουλος: Διαβάστε ποιο συγκεκριμένα αρχείο λέει, μη ντρέπεστε!

Παπαπαντολέων: Εδώ βρίσκω το αρχείο, δεν βρίσκω την έκθεση...

Πρόεδρος: Αφήνουμε τα βίντεο να συνεχίσουμε στα άλλα έγγραφα; Και δώστε μας τι μπορούμε να 
δούμε. 

Παπαπαντολέων: Να προχωρήσουμε να το ψάξω, να μην καθυστερώ και το δικαστήριο...

Πρόεδρος: Εδώ έχετε προσκομίσει απ' ό,τι βλέπουμε… […] Θέλετε να τα αναγνώσουμε όλα ή 
θέλετε κάποια σημεία; Ξεκινάμε από τη σελίδα 629, την ένορκη διοικητική εξέταση, θέλετε κάτι 
άλλο απ' αυτό; 

Παπαπαντολέων: Όχι, κυρία πρόεδρε, αφορά τους αστυνομικούς.

Πρόεδρος: Στη συνέχεια προσκόμιστηκαν τα μηνύματα κοινωνικών δικτύων που αφορούν το 
λογαριασμό «snake», αντιτάχθηκε ο συνήγορος...

Παπαπαντολέων: Θα ήθελα όμως να αναγνωστούν τα μηνύματα.

Πρόεδρος: Μισό λεπτό, γιατί υπήρχε απόφαση να μην αναγνωστούν όλα.

Παπαπαντολέων: Αυτά που είναι με το δικό του όνομα αναγνώστηκαν!

Πρόεδρος: Επέστρεψε, προτάσεις εισαγγελέα, και αναγνώστηκε... συγκεκριμένα ανάρτηση 
Ζαχαρία Κωστόπουλου 

Παπαρρούσου: Υπάρχουν αυτά που είναι ως «snake», ο λογαριασμός που είχε αναλύσει και ο 
κύριος Στάμελλος σε προηγούμενη δικάσιμο [λογαριασμός twitter του Χορταριά].
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Πρόεδρος: Είναι μέσα στη δικογραφία, κάνουμε ανάγνωση της δικογραφίας. Λοιπόν, αυτό είναι η 
έκθεση. Αποσπάσματα είναι από αυτό, ποια θέλετε να διαβάσουμε συγκεκριμένα;

Παπαπαντολέων: Είναι αναρτήσεις του δεύτερου κατηγορουμένου μετά το συμβάν που έχει 
επιστρέψει σπίτι του και γράφει ότι ο Ζακ Κωστόπουλους αυτοκτόνησε και δεν τον σκότωσε 
κανένας και παραπλανεί και τις αστυνομικές και δικαστικές αρχές.

Γλύκας: Με ποιο τρόπο δηλαδή; 

Παπαπαντολέων: Με το ότι λέει ότι αυτοκτόνησε με ένα γυαλί ενώ τον είχε κλωτσήσει με βία.

Γλύκας: Μάρτυράς σας κατέθεσε για μια φορά, αέρα δείχνουν.

Πρόεδρος: Τα έχετε; Γιατί θα έπρεπε να είναι μέσα στο φάκελο, δεν έκανα αντιπαραβολή. Λοιπόν, 
τα έχετε δει εσείς, συνήγορε, που ήσασταν στο πρωτόδικο; [απευθύνεται στον συνήγορο 
Αναγνωστόπουλο].

Αναγνωστόπουλος: Τα φέρνει σήμερα, δικαίωμά της είναι...

Πρόεδρος: Λοιπόν, εδώ είναι με το όνομα του κατηγορουμένου, «Θάνος Χορταριάς», 21/22 
Σεπτεμβρίου του 2018...

Παπαπαντολέων: Της επομένης του συμβάντος.

Πρόεδρος: 22/9/18 [διαβάζει ανάρτηση του λογαριασμού στο twitter]: «Ο τύπος αυτοκτόνησε, τον 
Ζακ δεν τον σκότωσε κανένας. Το έχωσε στο λαιμό του την ώρα που πάλευε ο αστυνομικός να τον 
σταματήσει, αλλά στην Ελλάδα η κλοπή είναι θεσμός», «ο τύπος αυτοκτόνησε με το γυαλί όταν 
τον συνέλαβε η αστυνομία και έτρεξε εναντίον τους. Τον κυρ Παντελή που είναι εβδομήντα 
τεσσάρων χρονών και δουλεύει και που του έχουν κλέψει τρεις φορές το μαγαζί έπρεπε να κάτσει 
να τον ... ο Ζακ [...]», «ο Ζακ που πήγε να κλέψει κράταγε μαχαίρι. Όταν συνέχισε κράταγε το 
γυαλί στα χέρια και εκτέθηκε». «Τον Ζακ τον είχε πιάσει επιθετικό αμόκ, το χάσιμο του ελέγχου 
μανιακή συμπεριφορά, αν δεν τον σταματούσαν θα σκότωνε όποιον έβρισκε μπροστά του». «Το 
μαγαζί απ' έξω είχε ταμπέλα που έγραφε «ανοίξαμε, ελάτε να μας...».

«Συνέλθετε όλοι σας, τον είχε πιάσει αμόκ και μπορούσε να σκοτώσει όποιον έβρισκε κοντά του». 
Και έχει αναρτήσει το άρθρο 22 για την άμυνα του ΠΚ. Μετά: «ο τύπος είχε πάθει επιθετικό αμόκ, 
ήταν ένοπλος μπήκε και βγήκε με μαχαίρι, πήρε ένα γυαλί 40 πόντους και επιτέθηκε στους 
αστυνομικούς». 

«Οι απόψεις είναι σαν τις κωλοτρυπίδες». Ναι, εντάξει, πόσο πια, «όλοι έχουν από μία, του τύπου 
αυτού του έχει γίνει αεροδρόμιο [...]».

Κάνει αναδημοσίευση με το όνομα ενός άλλου που λέγεται «Gregory Valianatos» και από πάνω 
είναι το σχόλιό του, έχει συνομιλίες, διάφορα άλλα. Απαντάει, παίρνει θέση «όχι ρε φίλε, μπήκε με 
μαχαίρι να σκοτώσει όποιον τον εμποδίσει» [...] «ο Ζακ δεν έδειξε να σέβεται ούτε τη ζωή, ούτε 
την περιουσία κανενός [...]». 

Τώρα είναι διάφορα, αίτημα 8 ευρωβουλευτών... 

Παπαρρούσου: Αρχίζει από «ανάρτηση Ζαχαρία Κωστόπουλου», την έχετε;
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Πρόεδρος: Ναι, υπάρχουν κάποιες αναρτήσεις... Είδα κάποιες που είναι αλλά δεν ξέρω αν είναι 
αυτές.

Παπαρρούσου: Αν δεν κάνω λάθος είναι αυτή η ανάρτηση η οποία αναφέρεται στη βία, στην 
τοποθέτησή του απέναντι στη βία.

Πρόεδρος: Ποιος την έχει κάνει; 

Παπαρρούσου: Ο ίδιος ο Ζαχαρίας εν ζωή και σε ανύποπτο χρόνο.

Πρόεδρος: Κάποια δημοσιευματα βλέπω. Α! να 'τα, τα βρήκα είναι απλώς ανακατεμένα. Οπότε δεν 
χρειάζεται να το κρατήσουμε αυτό το έγγραφο. Την ανάρτηση του Κωστόπουλου, είναι σχόλια, τι 
λέει αυτό; Θυμάστε; 

Παπαπαντολέων: Περιλαμβάνει μια τοποθέτησή του για τη βία, τη χρήση βίας, και πόσο ο ίδιος 
έχει υποστεί βία στο παρελθόν και ποια η στάση του.

Χατζάκη [Σύνεδρος εξ αριστερών]: Άρθρο ήταν; Πού ήταν; 

Παπαρρούσου: Δημοσίευσή του από το Facebook. [Διαβάζει δημοσίευση]. «Εγώ στην βία 
απαντάω με λόγια, με πράξεις που δεν την αναπαράγουν, με αντίσταση και πάνω απ’ όλα με 
χιούμορ και αγάπη».

Πρόεδρος: Δεν έχει αρίθμηση, κυρία συνήγορε. [Διαβάζει] «Κοίτα να δεις. Εγώ με την βία, δεν το 
'χω. Δεν το είχα, ρε παιδί μου, ποτέ. Στην θέα της και μόνο τα χάνω. Ούτε ξύλο σε ταινία δεν 
μπορώ να δω, κλείνω τα μάτια. Πες με κότα, στερεοτυπική αδερφή, ό,τι τέλος πάντων θες. Αλλά 
έτσι είμαι, δεν το 'χω. Παρ' ότι έχω έρθει αντιμέτωπος με αυτή πολλές φορές στην ζωή μου και 
ακόμα και αν έχω χεστεί -στην κυριολεξία- πάνω μου, είμαι ακόμα εδώ, ακόμα εγώ, και ακόμα 
αρνούμαι να γίνω σαν κι αυτούς που με καταπιέζουν. Όσες και όσοι θέλετε βία απέναντι στην βία, 
είστε και απέναντι σε εμένα. Εγώ στην βία απαντάω με λόγια, με πράξεις που δεν την 
αναπαράγουν, με αντίσταση και πάνω απ’ όλα με χιούμορ και αγάπη. Και ξέρεις κάτι; Το ότι έχω 
δεχτεί τόση βία και αρνούμαι να της επιτρέψω να με κάνει να μοιάσω με το τέρας, δεν με κάνει 
δειλά ανήμπορο ή μη επαναστάτη. Με κάνει δυνατότερο απ' τον καθένα που νομίζει ότι η δύναμη 
βρίσκεται στους μυς». 

Αυτό μάλλον αναρτήθηκε, αλλά έχει και κάτι συμπληρωματικά, και δεν ήξερα ποια είναι η σελίδα. 
Αυτό είναι το υπ' αριθμόν 1. Μετά είναι κάποια δημοσιεύματα.

Παπαρρούσου: Το δεύτερο είναι αίτημα οκτώ ευρωβουλευτών.

Πρόεδρος: Θέλετε να τα αναγνώσουμε; 

Παπαρρούσου: Έστω επιγραμματικά, κυρία πρόεδρε, γιατί έχει μια σημασία για τον αντίκτυπο που 
έχει αυτή η δίκη στην ελληνική κοινωνία, και όχι μόνο...

Πρόεδρος: Το ψήφισμα 25/10/18 του Ευρωκοινοβουλίου. Αυτό είναι; 

Παπαπαντολέων: Αυτό είναι το 3. Δεν χρειάζεται απαραίτητα να αναγνωστούν με τη σειρά, θα τα 
τσεκάρω κι εγώ αν έχουν αναγνωστεί.
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Χατζάκη [Σύνεδρος εξ αριστερών]: «Ψήφισμα του Ευρωκοινοβουλίου σχετικά με την άνοδο της 
νεοφασιστικής βίας στην Ευρώπη...» [διαβάζει η σύνεδρος] »… το ψήφισμα 71179 [...] 2/3/6/7 την 
οδηγία της ΕΕ [...] την οδηγία 12/29, τον κανονισμό 114114 [...], τον κώδικα δεοντολογίας, κώδικα 
συμπεριφοράς, λαμβάνοντας υπόψιν ότι τον Σεπτέμβριο του 2018 ακτιβιστής της ΛΟΑΤΚΙ 
κοινότητας δολοφονήθηκε βίαια στο κέντρο της Αθήνας, λαμβάνοντας υπόψη ότι απαιτείται 
πλήρης έρευνα προκειμένου να προσκομισθούν στο δικαστήριο οι κατηγορούμενοι για τον θάνατο 
του νέου ακτιβιστή. Καταδικάζει απερίφραστα, αποδοκιμάζει τα τηλεοπτικά μέσα, καλεί τα κράτη 
μέλη να συμμορφωθούν με τις οδηγίες της Ευρώπης».

Πρόεδρος: Αυτό είναι το ψήφισμα το 3. Μετά έχουμε δελτία τύπου της Διεθνούς Αμνηστίας.

Γλύκας: Ψήφισμα με βάση τη φερόμενη καταγγελία.

Πρόεδρος: Δελτία τύπου της Ελ.Ε.Δ.Α, ανακοίνωση του ΚΚΕ, του ΚΙΝΑΛ, ανακοίνωση της 
Νεολαίας ΣΥΡΙΖΑ, ανακοίνωση [...] 

Παπαπαντολέων: Ναι, αυτά κυρία πρόεδρε.

Πρόεδρος: Τα θέλετε αυτά;

Παπαπαντολέων: Τα θέλουμε, έστω τα συμπεράσματά τους.

Πρόεδρος: Ανακοίνωση νεολαίας ΣΥΡΙΖΑ από το «Πρώτο Θέμα», από πού τα βρήκατε αυτά; Είναι 
δημοσιεύματα. Τώρα να διαβάσουμε τις ανακοινώσεις των κομμάτων;

Παπαρρούσου: Τοποθετούνται πολιτικές δυνάμεις.

Πρόεδρος: Αυτά είναι γνωστά, δεν έχουνε σχέση με το αποδεικτικό σκέλος της υπόθεσης!

Παπαρρούσου: Δεν έχουμε θέμα...

Πρόεδρος: Η απόφαση δεν στηρίχθηκε στις ανακοινώσεις, ούτε θα στηριχθεί στις ανακοινώσεις! 
Εδώ θέλουμε ανακριτικό υλικό! Είπα... [επισκοπεί έγγραφα] αίτημα ευρωβουλευτών, δελτίο τύπου 
Διεθνούς Αμνηστίας, της ΕλΕΔΑ, του ΚΙΝΑΛ, ανακοίνωση και ο ΣΥΡΙΖΑ, φωτογραφία του 
Δημόπουλου που σκουπίζει... 

Παπαρρούσου: Που σκουπίζει, αμέσως μετά, το κοσμηματοπωλείο.

Πρόεδρος: Και εδώ είναι το κατάστημα «Βενέτης», δείχνει τη διάταξη του χώρου, μετά έχουμε 
αίτημα του ανακριτή, αίτηση της αστυνομίας, αυτό είναι ότι δεν βρέθηκαν τα δύο άτομα.

Παπαρρούσου: Την επόμενη μέρα ήταν η απάντηση της αστυνομίας.

Πρόεδρος: Αυτό θα το αναγνώσουμε: «Σας αναφέρουμε ότι, απο τις μέχρι σήμερα έρευνες, δεν 
προέκυψαν νεότερα στοιχεία σχετικά με την ταυτότητα των δύο ατόμων με τα οποία συνομίλησε ο 
Ζαχαρίας Κωστόπουλος έξω από το κοσμηματοπωλείο, έξωθεν του καταστήματος με την επωνυμία 
«Βενέτη» προτού εισέλθει στο κοσμηματοπωλείο...».

Παπαρρούσου: Εδώ να θυμίσω ότι το ένα άτομο με το οποίο συνομιλούσε, ήταν το άτομο με το 
κίτρινο μπλουζάκι, που μετά από έρευνα των Forensic, εμφανίστηκε στον ανακριτή, έχει κληθεί και 
στην παρούσα δίκη αλλά φυσικά κρίθηκε αγνώστου διαμονής. Υπήρχε και ένα άλλο άτομο έτσι 
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όπως φαίνεται από τη λήψη, που δεν αναζητήθηκε. Υπήρξαν αυτόπτες που θα μπορούσαν να 
εισφέρουν τους λόγους για τους οποίους ο Ζαχαρίας μπήκε στο κοσμηματοπωλείο. Και για να 
είμαστε και ακριβείς, δεν καταβλήθηκε καμία προσπάθεια για να βρεθούν.

Πρόεδρος: Επιστολή της Ελένης Κωστοπούλου στον πρωθυπουργό, απαντήσεις από δύο 
Αμερικανούς γερουσιαστές, την επιστολή της κας Κωστοπούλου την βρήκα, τις απαντήσεις; Α, να 
'τες! [Διαβάζει] «… Γερουσία ΗΠΑ Ουάσινγκτον: “Ενώ συμπάσχω δεν μπορώ να παρέμβω σε 
τέτοια νομικά θέματα, λόγω της φύσεως του προβλήματός σας ένας διεθνής δικηγόρος θα 
μπορούσε να βοήθησει”». Είναι και στα αγγλικά η επιστολή. Εδώ άλλος γερουσιαστής: «Έλαβα το 
γράμμα σας για βοήθεια σχετικά με την άδικη μεταχείριση του γιου σας. Εκτιμώ την εμπιστοσύνη 
που μου δείξατε με το γράμμα σας, ωστόσο εγώ και οι συνεργάτες μου δεν μπορούμε να σας 
βοηθήσουμε πάνω στο θέμα». […] Σύμβουλος πρεσβείας ΗΠΑ: «Σας εκφράζω τα συλλυπητήριά 
μας [...]. Αν χρειαστεί να επικοινωνήσετε με την πρεσβεία τα στοιχεία είναι στο τέλος [...]. Δεν 
μπορούμε να μιλήσουμε σε κανέναν, ούτε στον Τύπο, χωρίς τη συγκατάθεσή σας.»

[Η πρόεδρος διαβάζει επιστολές από γερουσιαστές και τον σύμβουλο της πρεσβείας των ΗΠΑ].

Και το γράμμα προς τον πρωθυπουργό θέλετε να το αναγνώσουμε;

Παπαρρούσου: Όχι κα πρόεδρε. Απλώς να θυμίσουμε ότι ο Ζαχαρίας Κωστόπουλος είχε και την 
αμερικανική υπηκότητα.

Πρόεδρος: Τα δημοσιεύματα του ΣΚΑΪ; 

Παπαρρούσου: Είναι το σχετικό 15 αναγνωστέο. Η παραγγελία της εισαγγελέας του Αρείου 
Πάγου, Ξένης Δημητρίου, για να διερενηθεί το έγκλημα και ως προς τα ρατσιστικά 
χαρακτηριστικά.

Πρόεδρος: Υπάρχει τελικά απόφαση επ' αυτού, που λέει ο κύριος συνήγορος;

Παπαπαντολέων: Απολύτως τίποτα δεν έγινε, δόθηκε μόνο εντολή, το προσκομίζουμε για να 
δούμε τι θα γινει.

Γλύκας [παρεμβαίνει έντονα]: Πες, πες, πες, ε κάτι θα μείνει!

Πρόεδρος: Γιατι τινάζεστε πάλι, κύριε συνήγορε; Εδώ «πες, πες είναι», ο καθένας φέρει τη θέση 
του, προβάλλει τις αντιρρήσεις του.

Γλύκας: Εμείς δεν λέμε «πες, πες».

Πρόεδρος: Δεν υπάρχει λόγος να εκνευριζόμαστε.

Παπαπαντολέων: Έχω την εντύπωση ότι τα έχουμε δώσει στον πρώτο βαθμό.

Παπαρρούσου: «Omniatv» είναι το μέσο που αναφέρθηκε ο κ. Σταμέλλος που εξηγεί πώς κανανε 
την αναζήτηση με τον αριθμό τηλεφώνου, είναι η ανάλυση όπως σας την κατέθεσε στο ακροατήριο. 
Και ένα δεύτερο που λέει «δολοφονία Ζακ Κωστόπουλου».

Παπαπαντολέων: Υπάρχει και μια φωτογραφία με τον κύριο Μπουτάρη, που θα είχε ενδιαφέρον 
να τη δείτε.
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Πρόεδρος: 11/07/18; Προγενέστερα του συμβάντος. Και πάμε τώρα στα έγγραφα του πρώτου 
κατηγορουμένου με τίτλο «βασική παθολογική ανατομική».

Αναγνωστόπουλος: Υπάρχει ένας πίνακας, επειδή είναι τεράστιο το βιβλίο σας έχω φέρει τον 
πίνακα που χρησιμοποιείται, το σύγγραμα αυτό του καθηγητή Robbins, είναι αυτό που διδάσκεται 
διεθνώς για την ιατροδικαστική, όταν έχει να κάνει με την καρδιά, τι ευρήματα έχουμε. 

Πρόεδρος: [διαβάζει απόσπασμα από το σύγγραμμα του Robbins] Eυρήματα στο ηλεκτρονικό 
μικροσκόπιο, απώλεια μιτοχονδρίων, έχουμε μη αναστρέψιμη βλάβη, [...].

Αναγνωστόπουλος: [παρεμβαίνει] Διαβάστε εκεί που λέει: «οίδημα και αιμορραγία». Έχει σημασία 
στον πίνακα που χρησιμοποιούν οι ιατροδικαστές για να καταγράψουνε αυτό που έγινε στην 
καρδιά. Στο εύρημα λένε «τόσο μακροσκοπικώς όσο και μικροσκοπικώς δεν υπάρχει καμία 
αλλοίωση». Αυτό μας βοηθάει να καταλάβουμε, στην περίπτωσή μας είχαμε κάποια αλλοίωση, 
εύρημα οιδήματος, και από μισή ώρα έως τέσσερις ώρες, συνήθως λέει, έχουμε κάποια αλλοίωση 
και κυματοειδείς ίνες, και από τέσσερις ώρες και πάνω έχουμε και το οίδημα.

Μπορούμε να χρονολογήσουμε με βάση την μικροσκοπική εικόνα ότι αυτά τα δύο ευρήματα μας 
βοηθούν να χρονολογήσουμε το περιστατικό. Από τέσσερις ώρες και πάνω είχε ξεκινήσει να 
συμβαίνει το ισχαιμικό επεισόδιο.

Πρόεδρος: Μετά έχουμε την ιατρική βεβαίωση του κυρίου Καραγιώργη Γεωργίου, αφορά το 
πρόβλημα υγείας, πρόβλημα πρόσφατης μνήμης μετά από τραυματικό γεγονός... 

Αναφέρει ότι ήταν ο ιδιοκτήτης εντός του καταστήματος που πέθανε ο Ζακ Κωστόπουλος, 
κατάθλιψη, μετατραυματική διαταραχή, βεβαίωση του «Παίδων». «Παίδων "Δώσε ζωή'', ο κύριος 
Δημόπουλος συμμετέχει εθελοντικά».

Αναγνωστόπουλος: Στοιχείο της προσωπικότητάς του.

[Από το κοινό]: Πιστεύετε δηλαδή ότι άμα κάποιον τον χτυπήσουν δεν μπορεί να πάθει καρδιά;!

Πρόεδρος: Κύριε αστυνομικέ, παρακαλώ, η κυρία να περάσει έξω!

[Ξανά από το κοινό]: Πιστεύετε ότι αν τον χτυπήσουνε δεν μπορεί να πάθει καρδιά; Είναι δυνατόν, 
η νοημοσύνη μας! Με τη νοημοσύνη μας παίζετε;

Αστυνομικός: Πάμε λίγο...

[Από το κοινό]: Όπως και να έγινε, με τη νοημοσύνη μας παίζετε!

Γλύκας: Θα δούμε κι άλλα...

Πρόεδρος: Έχετε τώρα για χρόνια φλεγμονή [..] λεμφοκύτταρα, πλασματοκύτταρα.

Αναγνωστόπουλος: Στο δέκα είστε, κυρία πρόεδρε; 

Πρόεδρος: Στο εννέα, στο δέκα «ιατροδικαστική έκθεση νεκροψίας νεκροτομής», να δω τι είναι.

Αναγνωστόπουλος: Διαβάστε αυτό, για το πώς καταγράφεται επίσημα το αιμάτωμα.

Πρόεδρος: Σε ποιο σημείο αναφέρεστε; 
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Αναγνωστόπουλος: Δεν το θυμάμαι, μισό λεπτό να το δω. Δεν είναι αυτό, είναι ένα άλλο σημείο...

Πρόεδρος: 330 ιατροδικαστική.

Αναγνωστόπουλος: Θεωρείστε το αναγνωστέο, δεν έχω κάτι επ' αυτού.

Πρόεδρος: Μετά έχουμε 14/9/13 έγγραφο με τιτλο «πνευμονικό οίδημα».

Έγγραφο με τίτλο πνευμονικό οίδημα, βλέπω έχετε εντοπίσει που οφείλετε, στη στεφανιαία νόσο, 
δεν είχαμε εδώ,  πνευμονία, οξεία νεφρική ανεπάρκεια, υπέρταση, σύνδρομο οξείας αναπνευστικής 
δυσχέρειας, έκθεση σε μεγάλο υψόμετρο.

Παπαπαντολέων: Τίποτα απ' αυτά δεν είχε!

Αναγνωστόπουλος: Να σχολιάσουμε, για να σχολιάσω κι εγώ, αν θέλει η πλευρά της πολιτικής 
αγωγής...

Πρόεδρος: Καλύτερα όμως να τα κάνουμε συνολικά, όχι ένα ένα!

Παπαπαντολέων: Μου επιτρέπετε ένα σχόλιο; 

Πρόεδρος: Μετά, γιατί αυτά είναι συγγράμματα. [...] Βασική παθολογοανατομική, το οποίο το 
αναγνώσαμε ήδη.

Παπαπαντολέων: Κυρία πρόεδρε, όπως το είπατε, είναι συγγράμματα. Δεν μπορείτε, όμως, να 
γράψετε απόφαση πάνω στα συγγράμματα, αλλά με βάση τα πορίσματα των ιατροδικαστών επάνω 
στον συκεκριμένο άνθρωπο, με τα συγκεκριμένα χαρακτηριστικά.

Αναγνωστόπουλος: Κυρία πρόεδρε, επί των συγκεκριμένων απαντάνε όλα αυτά! Και μάλιστα είναι 
τα εγχειρίδια που διδάσκονται οι καθηγητές ιατροδικαστικής που ήρθαν εδώ και κατέθεσαν και δεν 
τα έχουν αμφισβητήσει.

Συγκεκριμένα τώρα για το πνευμονικό οίδημα και για το τελευταίο που διαβάσατε, ο κύριος 
Αλεξάνδρου λέει ότι το πνευμονικό οίδημα σχετίζεται με καρδιακή ανεπάρκεια. Οι λόγοι που ένα 
πνευμονικό οίδημα μπορεί να εμφανιστεί σε μια ιατροδικαστική είναι αυτοί που διαβάσατε, δεν 
υπήρχε υψηλό υψόμετρο, οπότε ήταν η καρδιακή λειτουργία αυτή ακριβώς. Η καρδιακή 
δυσλειτουργία είναι που προκάλεσε το πνευμονικό οίδημα και κατά τον κ. Αλεξάνδρου μπορεί 
χρονολογικά να προσδιοριστεί ότι ο χρόνος [...] ήταν προγενέστερος λόγω των μακροφάγων γιατί 
αυτά τα κύτταρα είναι κύτταρα καρδιακής ανεπάρκειας και είναι κύτταρα που εμφανίζονται 12 
ώρες πριν τουλάχιστον, άρα συνδέονται τα κύτταρα αυτά με την καρδιά και με βάση τα κύτταρα 
αυτά που βρέθηκαν στο πνευμονικό οίδημα είναι αυτά που μας βοηθούν να χρονολογήσουμε το 
πότε ξεκίνησε το πνευμονικό οίδημα.

Πρόεδρος: Πάμε στα δικά σας, κύριε συνήγορε, του δεύτερου κατηγορουμένου. Το 1 είναι 
σύσταση του Συμβουλίου των Ιατροδικαστών [...] «αρχές και κανόνες ιατροδικαστικών πράξεων 
και οι γιατροί που λαμβάνουν μέρος στη νεκροψία, πρέπει να διενεργούνται από δύο 
ιατροδικαστές, και ο ένας τουλάχιστον να έχει την ειδικότητα του ιατροδικαστού». [...] «Οι 
ιατροδικαστές πρέπει να ασκουν τα καθήκοντά τους με πλήρη αμεροληψία».

Σημειώστε τα σχόλια που θέλετε να τα κάνουμε ενιαία.
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Παπαρρούσου: Ναι, τι απ' όλα αυτά δεν έγινε;

Πρόεδρος: Μετά έχουμε Robbins, βασική παθολογοανατομική. Μετά απόσπασμα από το 
ηλεκτρονικό βιβλίο ενός πανεπιστημίου του Σικάγο [αναφέρεται το όνομα του καθηγητή- Ανίγια 
Χουσεΐν], αγγειακές πνευμονοπάθειες, παθολογία των πνευμόνων [διαβάσει απόσπασμα]. Μετά 
έχουμε... Α, όχι είναι του Ανίγια, είναι το πρωτότυπο, Ανίγια Χουσείν, σελίδα 196, «αιφνίδιοι 
θάνατοι από παθήσεις του ήπατος...» [διαβάζει].

Πρόεδρος: Επίσης έχουμε από Χαρά Σπηλιοπούλου «αιφνίδιος θάνατος [...] η συχνότητα των 
περιστατικών αυτών δεν είναι γνωστή [...] παρόμοιες υποθέσεις γίνονται και σε άτομα με λιπώδη 
διήθηση του ήπατος».

Παπαπαντολέων: Κυρία πρόεδρε συγνώμη, πηγαίνω στο ΜΟΕ από διακοπή, θα είναι η κυρία 
Παπαρρούσου.

Γλύκας: Προκύπτει ότι δεν έγινε ΚΑΡΠΑ.

Πρόεδρος: Μετά έχουμε από 21/09/18 υπηρεσιακό σημείωμα του Ευαγγελισμού: «Ο ασθενής ήταν 
ασυνόδευτος […] στα εξωτερικά ιατρεία νεκρός, όπου διαπιστώθηκε ο θάνατος του στις 3:15 το 
μεσημέρι, ώρα 15:15. Σύμφωνα με τις αρχές, ο αποθανών προσπάθησε να κλέψει το 
κοσμηματοπωλείο […] από τα προσωπικά του στοιχεία, κινητό, βρέθηκε ο κύριος Σ.Β., 
παρακαλούμε να βρεθεί το οικείο περιβάλλον σας αναγγέλουμε τον θάνατο του αγνώστων 
στοιχείων [...] πολλαπλά θλαστικά, κεφαλής [...] προσήλθε νεκρός στα επείγοντα εξωτερικά ιατρεία 
του Ευαγγελισμού».

Μετά έχουμε τις φωτό 10Α, 10Β από καρέ του βίντεο της δικογραφίας, που φαίνεται ο θανών να 
κρατάει μαχαίρι.

Παπαπαντολέων: Κυρία πρόεδρε, μπορώ να τις δω παρακαλώ;

Πρόεδρος: Το σχόλιο είναι αυτό, διαβάζα το σχόλιο, μετά 11 Α, αυτές είναι οι φωτογραφίες που 
έχουμε στοπ καρέ από το βίντεο. Μετά άρθρο από την εφημερίδα «Στόχος».

Παπαρρούσου [παρεμβαίνει]: Κα πρόεδρε, αυτό έχει σχέση με την αποδεικτική διαδικασία, από 
την εφημερίδα «Στόχος»;!

Πρόεδρος: Βλέπω ότι έχει αναγνωστεί στο πρωτόδικο.

Παπαπαντολέων: Δεν πειράζει, η δική σας κρίση είναι πιο σοφή!

Γλύκας [παρεμβαίνει]: Εδώ διαβάστηκε ανακοίνωση της νεολαίας ΣΥΡΙΖΑ!

Πρόεδρος: Είναι περί κλεπτομανίας [...] εμείς λέμε όσο μπορούμε να εντοπίζουμε τα θέματα που 
δίνουν το κάθε στοιχείο. Εκεί, λοιπόν, και μόνο που αναγνώσαμε ότι υπάρχουν δηλώσεις και να 
μην τις διαβάσουμε λεπτομερώς. Εδώ είναι κάτι που αφορά συγκεκριμένο πράγμα. 

Παπαρρούσου: Αφορά αδίκημα που λέγεται «προσβολή μνημης νεκρού». 

Αναγνωστόπουλος [παρεμβαίνει]: Τι είναι αυτό; Εκφοβισμός του δικαστηρίου;
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Παπαρρούσου: Στην πρωτόδικη δίκη είχαν αναγνωστεί έγγραφα από τα οποία παραιτηθήκαμε 
σήμερα!

Πρόεδρος: Δεν παραιτηθήκατε, είναι στη δικογραφία, τα αναγνώσαμε, απλώς για την οικονομία 
της δίκης... Δεν γίνεται έτσι, κυρία συνήγορε, αναγνώσαμε τις επιστολές, αναγνώσαμε τα πάντα. 
Είναι στη δικογραφία, τα αναγνώσαμε, μπορούμε να ανατρέξουμε ανά πάσα στιγμή και στη 
διάσκεψη.

Παπαπαντολέων: Θέλετε, λοιπόν, να προχωρήσετε στην ανάγνωση του κατάπτυστου 
δημοσιεύματος της εφημερίδας «Στόχος»;

Πρόεδρος: Εδώ είναι όλα, κυρία συνήγορε.

Παπαρρούσου: Είναι κι άλλα...

Πρόεδρος: Κα συνήγορε, επειδή είναι μπερδεμένα, κακώς και δεν το εντόπισα, δώσατε το έγγραφο 
και το ανέγνωσα και το βρήκα το έβαλα στη θέση του. Είναι στη διαδικασία, δεν μπορούν να 
αφαιρεθούν από τον φάκελο! 

Πρόεδρος: Είναι εδώ, είναι κάποιος που είχε ένα όνομα εδώ πέρα. «Πέρασα φάση που ήμουν 
κλεπτομανής και δούλευα και σε εφημερίδα». Δεν είναι πρωτογενές, δεν είναι η ίδια συνέντευξη, ο 
«Στόχος» αναφέρεται σε κάποιο άλλο που δεν είναι στα αναγνωστέα το άλλο.

[Σχόλια από το κοινό]

Πρόεδρος: Είναι λίγο δύσκολο να μην μιλάμε όταν δεν πρέπει!

Πρόεδρος: Ιατρική γνωμάτευση, το διάβασα, την έγκληση του Αθανάσιου Χορταριά. Αυτή η 
έγκληση είναι κατά της Αφροδίτης Φράγκου. «Φασιστική επίθεση κατά δημοσιογράφου της 
Εργατικής Αλληλεγγύης, δεκαπέντε μήνες μετά τη δολοφονία του Ζακ Κωστόπουλου». Από 8/1 
«Αλληλεγγύη στην δημοσιογράφο, ο φασίστας της Γλάδστωνος ξαναχτυπά». Το από 08/02/15 (sic) 
άρθρο της Καθημερινής, το οποίο χρησιμοποιήθηκε για να αλλοιωθούν από τον Λουκά Σταμέλλο 
τα λεγόμενα του Αθανάσιου Χορταριά. Από 31/01/22 ανάρτηση της δικηγόρου της πολιτικής 
αγωγής, κυρίας Παπαρρούσου. 

Παπαρρούσου: Ακούστε, κα πρόεδρε, εδώ στοχεύουν και τη δικηγόρο!

Πρόεδρος: Τα σχόλια, αφού τα θυμάστε, σημειώστε τα. [Συνεχίζει] Την αφίσα του φεμινιστικού 
τομέα του Ρουβίκωνα. Αποφαίνεται να μην αναγνωστούν. Τώρα σ' αυτό το σημείο είναι τα σχόλιά 
σας.

Παπαρρούσου: Ναι, κυρία πρόεδρε. Οι παρατηρήσεις που έχω να κάνω είναι οι εξής: Καταρχήν 
ό,τι αφορά το πρώτο αναγνωστέο, που είναι μία οδηγία για τη θέση των ιατροδικαστών και μιλάει 
για την ανεξαρτησία τους, την αμεροληψία τους: εδώ είχαμε δύο κρατικούς ιατροδικαστές που 
επιλήφθηκαν από την αρχή και οι κρίσεις τους έχουν αναλυθεί επί μακρόν, έχουν εξεταστεί επί 
ώρες και δεν καταλείπεται καμία αμφιβολία, ούτε για την επιστημονική τους επάρκεια, ούτε για την 
ανεξαρτησία τους, ούτε για την υπόληψή τους, ούτε για τα επιστημονικά δεδομένα. Δεύτερον, 
αυτές οι φωτογραφίες που εγχειρίστηκαν από την υπεράσπιση και είναι καταγραφή της εικόνας του 
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Ζαχαρία Κωστόπουλου μέσα στο κοσμηματοπωλείο και λέει ότι κρατούσε μαχαίρι προέρχονται 
από την έκθεση της αστυνομίας και το γεγονός ότι πρόκειται για αντανάκλαση θα το πιστοποιήσετε 
ανατρέχοντας και στην άλλη αντανάκλαση που υπάρχει εδώ στο πρόσωπο του και θα δείτε ότι δεν 
πρόκεται για μαχαίρι! Είναι και στο πρόσωπό του η ίδια αντανάκλαση!

Προχωρώντας, έχω να πω το εξής και μάλιστα συνεχίζοντας στη σκέψη σας, τι απ' όλα αυτά έχει 
σχέση με την αποδεικτική διαδικασία. Έχει σχέση όλη αυτή η παράθεση των εγγράφων που αφορά 
την κα Φράγκου που ήταν και μάρτυρας στη δίκη και θα μπορούσε να εξεταστεί ενδελεχώς;

Έχει καμία σχέση η δική μου η ανάρτηση, την οποία παρατύπως έχουν οι κατηγορούμενοι, γιατί 
αφορά προσωπικά δεδομένα και την προσκομίζουν στο δικαστήριο; Έχει σχέση η δική μου η 
ανάρτηση την οποία παρατύπως έχουν και την φέρνουν στη δικογραφία ως αποδεικτικό στοιχείο; 

Επίσης έχει μια ιδιαίτερη σημασία οι ανακοινώσεις των οργανώσεων, που θέλουν να δείξουν ότι 
αυτή η δίκη έχει επιρροή, αλλά παρουσιάζεται σαν κατασκευή των οργανώσεων, σαν να μην 
υπάρχει έγκλημα, είναι μια κατασκευή από πολιτικές και άλλες δυνάμεις. Και φυσικά το 
δικαστήριο επέλεξε να μην διαβάζει αυτές τις δημοσιεύσεις που τοποθετήθηκαν αποτιμώντας τα 
συγκεκριμένα χαρακτηριστικά του εγκλήματος που συνέβη, περίπου μία διάθεση συνωμοσίας για 
να έρθουν εδώ κατηγορούμενοι και να κριθούν από τη Δικαιοσύνη.

Πρόεδρος: Η υπεράσπιση.

Αναγνωστόπουλος: Εγώ όχι.

Γλύκας: Πέντε μάρτυρες κατηγορίας, άλλοι πέντε αστυνομικοί, γι' αυτό λέμε «πες, πες, πες, κάτι 
θα μείνει!». Μία έκθεση κατάσχεσης. Μάς μιλούν για μαχαίρι, τώρα από 'κεί και πέρα τι να σας 
πω! Δέκα διαφορετικοί μάρτυρες, έκθεση κατάσχεσης, μας μιλούν για μαχαίρι, οπότε τι να πω!

Πρόεδρος: Έχετε καινούργια η υπεράσπιση; 

Παπαρρούσου: Εσείς η ίδια βρήκατε στη δικογραφία ένα πλεξιγκλας που το είχε προσμομίσει η 
συνήγορος των αστυνομικών.

Πρόεδρος: Δεν είναι το γυαλί αυτό...

Παπαρρούσου: Δεν είναι πρώτον, και δεύτερον έχει κατασκευαστεί με τέτοιον τρόπο ώστε να 
προκαλέσει εντύπωση λόγω του μεγέθους του. Δεν είναι αντικείμενο που να είναι ομοίωμα κανενός 
κρυστάλλου, κανενός γυαλιού.

Πρόεδρος: Γιατί προσκομίστηκε; 

Παπαρρούσου: Για να δείξει πόσο τρομερός ήταν με το γυαλί. Ήταν ψευδής η αποτύπωση!

Αναγνωστόπουλος: Αυτό πώς προκύπτει ότι είναι ψευδής;

Πρόεδρος: Γιατί δεν είναι το ίδιο.

Αναγνωστόπουλος: Ναι, αλλά το μέγεθος;

Πρόεδρος: Αλλά να διευκρινιστεί τι ήταν αυτό, γιατί πράγματι υπήρχε μέσα στη δικογραφία. Κύριε 
συνήγορε, έχετε και κατάλογο;
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Γλύκας: [Προσκομίζει] Ναι, κατάλογος αναγνωσθέντων, πολλά από αυτά είναι τα ίδια, έχουμε [...]

Πρόεδρος: Αυτά είναι από Χαρά Σπηλιοπούλου, καθηγήτρια ιατροδικαστικής.

Γλύκας: Κάποια στιγμή, στην αρχή της δίκης, πριν 4-5 μήνες [...].

Πρόεδρος: Εδώ είναι αυτά που θέλετε να αναγνώσουμε;

Γλύκας: Κάποια στιγμή αναφέρθηκα και σας έχω καταθέσει πριν τέσσερις μήνες κάποια 
βιβλιογραφία.

Πρόεδρος: Αυτή είναι μια τεχνική έκθεση. Το άλλο που έχετε φέρει είναι η αιτία θανάτων από 
λιπώδες ήπαρ.

Γλύκας: Για να σας βοηθήσω, κυρία πρόεδρε...

Πρόεδρος: Μισό λεπτό να συγκεκριμενοποιήσω τι άρθρο είναι.

Γλύκας: Είναι από πανεπιστήμια μεγάλης εμβέλειας.

Πρόεδρος: Οι καθηγητές είναι αυτοί που το έχουν κάνει; 

Γλύκας: Μάλιστα.

Πρόεδρος: Και έχετε μεταφράσει την πρώτη παράγραφο;

Γλύκας: Τα βασικά.

Πρόεδρος: Το άλλο είναι «λιπώδες ήπαρ και αιφνίδιος θάνατος» πάλι από βιβλίο, αυτό είναι 
«λοίμωξη από το AIDS», έρευνα, αυτό είναι απόσπασμα από [...] το άλλο είναι «αιφνίδιος 
καρδιακός θάνατος σε ασθενείς που έχουν προσβληθεί», το άλλο ειναι αναφορά, «πλήρης 
καρδιακός θάνατος», αυτά είναι αναφορά ή από συγγράμματα;

Γλύκας: Είναι παραπομπή από την κυρία Σπηλιοπούλου.

Πρόεδρος: [Διαβάζει γνωμοδότηση από Χαρά Σπηλιοπούλου] «Τα ερωτήματα, ποιο ήταν το 
ιατρικό ιστορικό του ατόμου. Το άτομο έπασχε από HIV, από τις καταθέσεις προέκυψε ότι [...] ότι 
είχε επικοινωνήσει με πρόγραμμα απεξάρτησης για αποθεραπεία [...] αν βεβαίως είχαν ζητήσει το 
ιατρικό ιστορικό θα είχαν λάβει όλες τις πληροφορίες.» 

Αναγνωστόπουλος: Επειδή περάσατε ένα σημείο, έχει μια αξία να το διαβάσετε, για τον 
εγκέφαλο...

Πρόεδρος: Υπάρχει κάποιο σχόλιο εδώ; 

Αναγνωστόπουλος: Σε αυτή τη σελίδα δεν είστε [δείχνει];

Πρόεδρος: Ναι, το σχόλιο θέλετε; 

Αναγνωστόπουλος: Ναι.

Πρόεδρος: [Διαβάζει] «Από τις δύο αυτές εξετάσεις, προκύπτει ότι υπάρχει περισσότερο αίμα στα 
αγγεία του εγκεφάλου, κατάσταση που περιγράφεται με τους ταυτόσημους όρους συμφόρησης. 
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Μεμονωμένα αιμοσφαίρια έχουν βγει από τα αγγεία [...] η εξαγγείωση δεν συνιστά αιμοραγία, η 
διάγνωση της τραυματικής υπαραχνοειδούς αιμορραγίας κατά κανόνα συνοδεύεται από 
επισκληρίδιο αιμάτωμα [...] η διαγνωση της τραυματικής αιμορραγίας απαιτεί πλήρη ρήξη του 
αγγείου [...] δεν περιγράφονται μακροσκοπικώς. 

Το πνευμονικό οίδημα είναι από τα πιο συνηθισμένα αίτια θανάτου [...] δημιουργείται από 
καρδιακή κάμψη, είτε από κακώσεις, συνοδευόμενες από απώλεια αίματος. Τα μακροφάγα είναι 
κύτταρα που εμφανίζονται και σε περιπτώσεις καρδιακής κάμψης. Το ήπαρ και τί παρατηρήθηκε 
[...]»

Λέει, λοιπόν, ότι υπάρχει και παρατηρήθηκε, «στεάτωση ονομάζεται [...] τότε ονομάζεται 
μακροφυσαλιδώδης στεάτωση και έχει κίτρινο χρώμα. Ένας από τους βασικούς παράγοντες της 
στεάτωσης είναι η κατάχρηση οινοπνεύματος [...] είναι προφανές ότι το ήπαρ με αυτή τη βλάβη δεν 
λειτουργεί κανονικά. Η καρδιά, κατά την νεκροτομή, δεν διαπιστώθηκαν αλλοιώσεις [...] αυτά είναι 
αντιγραφή των παρατηρήσεων των εκθέσεων. Οι ισχαιμικές βλάβες μαζί με το πνευμονικό οίδημα 
είναι από τους συνηθέστερους τρόπους θανάτου. Ο ρόλος του ιατροδικαστή είνα να διαπιστώσει 
την πηγή της ισχαιμίας [...] εφόσον το άτομο ζήσει από την ισχαιμία [...]. Παρατίθεται ο πίνακας, 
11.2 από το σύγγραμα του Robbins».

Γλύκας: Κυρία πρόεδρε, αν θέλετε αν επιμείνουμε λίγο στους χρόνους.

Πρόεδρος: Αφού τα διαβάσαμε.

Αναγνωστόπουλος: Προκυπτει αναμφίβολα το συμπέρασμα, λέει, ότι από τον παραπάνω πίνακα 
[...]

Πρόεδρος: «Ότι η παρουσία ισχαιμικών αλλοιώσεων»...

Γλύκας: Είναι σημαντικό και σε σχέση με τα ευρήματα.

Πρόεδρος: Τα είδαμε αυτά.

Γλύκας: Το αποτέλεσμα είναι από πάνω.

Πρόεδρος: Τα είδαμε διεξοδικά. Από τα άλλα [...]

Γλύκας: Πού είστε τώρα, κυρία πρόεδρε; 

Πρόεδρος: Στην σελίδα 7. «Συμφωνεί με το πόρισμα της ιατροδικαστικής [...] τίθεται το ερώτημα 
αν οι κακώσεις προκάλεσαν την εξαγγείωση [...] αυτό αποκλείεται διότι ο βρεγματικός λοβός [...] 
μπορεί μια κατάσταση ισχυρού στρες να προκαλέσει θάνατο; Από το είδος και τους χαρακτήρες 
των τραυμάτων, αυτά χαρακτηρίστηκαν ως μη θανατηφόρα. Το στρες έιναι η αντίδραση του 
οργανισμού και διακρίνεται σε σωματικό και ψυχικό, είναι υποκειμενικό [...] έχουν γίνει πολλές 
μελέτες σε εθελοντές έτσι ώστε σήμερα να έχουμε μια εικόνα του αιφνίδιου θανάτου [...]»

Χατζάκη [Σύνεδρος]: [Συνεχίζει την ανάγνωση του ίδιου εγγράφου] «Η εμφάνιση έντονου 
αιφνίδιου θανάτου μέσω μηχανισμού στρες έχει διερευνηθεί και στην περίπτωση της 11ης 
Σεπτεμβρίου, […] σεισμός 6.7 στο Λος Άντζελες και στην τρομοκρατική επίθεση στη Νέα Υόρκη 
[...] μάλιστα μελέτησαν επιζώντες της 11ης Σεπτεμβρίου που είχαν απινιδωτή και προέκυψε ότι οι 
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αρρυθμίες ενεργοποίησαν τον απινιδωτή, επίσης μελετήθηκαν οι κατεχολαμίνες [...] οι 
κατεχολαμίνες αυξάνουν τον καρδιακό ρυθμό, αν ένα άτομο έχει ανεύρισμα σε κάποιο αγγείο, 
μπορεί να προκληθεί ρήξη, […] αναφέρεται ότι η ισχαιμία της καρδιάς, που ήταν η αιτία του 
θανάτου του Ζαχαρία Κωστόπουλου, προήλθε λόγω στρες. Συμπερασματικά: τα άτομα νεαρής 
ηλικίας που δεν έχουν παθολογικό υπόστρωμα δεν κινδυνεύουν από αιφνίδιο θάνατο λόγω στρες. 
Έχουν εξεταστεί όλοι οι παράγοντες που οδήγησαν στο θάνατο του Κωστόπουλου; Δεν 
εξετάστηκαν όλα τα όργανα, δεν ελήφθη υπόψιν το παθολογικό υπόστρωμα του HIV, ούτε η καρδιά 
παρουσίαζε μακροσκοπικά αλλοιώσεις, αλλά μετά από εξέταση παρουσιάστηκαν αλλοιώσεις [...] 
Άρα αποτελεί αυθαίρετο συμπέρασμα ότι όλα τα όργανα δεν εξετάστηκαν. Οι ασθενείς του HIV 
πεθαίνουν με τρεις τρόπους: Aids και συνοδά νεοπλάσματα, αυτοκτονία, αιφνίδιο καρδιακό 
θάνατο».

Πρόεδρος: Έχει δοθεί στη συνήγορο [ενν. Παπαρρούσου] να το παρακολουθεί; Εδώ η κυρία 
Σπηλιοπούλου παραπέμπει στον εαυτό της και σε δικό της έργο, της κυρίας Σπηλιοπούλου.

Γλύκας: [Προσκομίζει στην υποστήριξη κατηγορίας] Εγχειρίζω, κα πρόεδρε. 

Πρόεδρος: Κύριε συνήγορε, χρειάζεται τη βιβλιογραφία να τη διαβάσουμε;

Γλύκας: Ε ναι, καλό θα ήταν!

[Διαβάζει ο εκ δεξιών σύνεδρος, Δημήτριος Οικονόμου, και διακόπτει η πρόεδρος].

Πρόεδρος: Αυτά τώρα είναι μεμονωμένα περιστατικά, είναι περιπτωσιολογία για την αξιοπιστία 
της έκθεσης, σε περίπτωση που χρειάζεται κάποιος να αντικρούσει. Αν θέλετε τώρα επ' αυτών 
κάποια σχόλια ή καποια αντίκρουση.

Παπαρρούσου: Κατ' αρχήν, κα πρόεδρε, δεν καταλαβαίνω γιατί δεν ερχόταν εδώ η κ. 
Σπηλιοπούλου προκειμένου να εξεταστεί στον κατάλληλο χρόνο, αυτή η έκθεση είναι μία 
προσπάθεια της υπεράσπισης να καλύψει τα κενά που επικαλείται σε βάρος της αλήθειας των 
ιατροδικαστών. Έχω σημειώσει διάφορα σημεία, τούτη εδώ η έκθεση επιχειρεί να αναδείξει την 
άποψη ότι ο Ζαχαρίας Κωστόπουλος πέθανε από το ήπαρ, από την στεάτωση αυτή και πέθανε και 
από το AIDS. 

Είναι παγκοίνως γνωστό ότι είναι άλλο να είσαι οροθετικός και διαφορετικό να νοσήσεις απο 
AIDS. O Zαχαρίας Kωστόπουλος ήταν οροθετικός, απολύτως υγιής, δεν είχε κανένα σύμπτωμα, 
και, πλέον, όσοι προσβάλλονται από τον ιό δεν πεθαίνουν, όπως γινόταν παλιά. Η καρδιά του ήταν 
γερή και τίποτε άλλο δεν συνέβαινε. 

Τώρα, για τον ιατρικό φάκελο, τον οποίο τον είχαν οι ιατροδικαστές στα χέρια τους και δεν τον είχε 
και η υπεράσπιση! Αν είμαστε υγιείς, δεν υπάρχει ιατρικός φάκελος. Αυτό είναι ένα εύρημα της 
υπεράσπισης, οι ιατροδικαστές απάντησαν ότι «δεν μας χρειάζεται ο ιατρικός φάκελος», και 
ισχυρίζονται ότι έχει αποκρυβεί από τους ιατροδικαστές, από το δικαστήριο κλπ. 

Ύστερα, τα στοιχεία που χορηγήθηκαν στην κυρία Σπηλιοπούλου δεν είναι ακριβή. Είναι 
μονόπλευρα και κλίνουν προς το υπερασπιστικό έργο. Όταν της τίθεται το στοιχείο ότι ο Ζαχαρίας 
Κωστόπουλος ήταν περίπου αλκοολικός και πήγαινε στο ΚΕΘΕΑ και ότι έκανε χρήση μπύρας και 
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αυτό το έχει καταθέσει ένας μάρτυρας, ένας μόνο, ε, με αυτά τα δεδομένα, και εντελώς 
ανεπηρέαστη να ήταν η κυρία αυτή που έχει κάνει την έκθεση, οπωσδήποτε θα έθεταν τα λάθος 
δεδομένα, προκειμένου να οδηγηθούν σε μια επιστημονική αποτίμηση. Η κυρία Σπηλιοπούλου δεν 
ήρθε [...] και θέλουμε ντε κ καλά να καταλήξουμε ότι ο ο Ζαχαρίας Κωστόπουλος ήταν ένας 
ασθενής και πέθανε απλώς εκείνη την ώρα στο κοσμηματοπωλείο και ότι τα χτυήματα και οι 
κλωτσιές δεν είχαν κανένα αίτιο στο θάνατό του. Και σας καλώ να επανέλθουμε στους κανόνες της 
λογικής που ο κάθε άνθρωπος οφείλει να ανατρέχει για την αποτίμηση των δεδομένων.

Πρόεδρος: Θα τα πείτε και στην αγόρευση.

Παπαρρούσου: Δεν ασχολούμαι καθόλου σε αποδεικτικό επίπεδο με αυτήν την έκθεση, και καλώ 
το δικαστήριό σας να κάνει το ίδιο!

Πρόεδρος [προς υπεράσπιση]: Εδώ έχετε φέρει πέντε στοιχεία [αναφερόμενη στις παραπομπές της 
έκθεσης Σπηλιοπούλου].

Γλύκας: Ναι.

Αναγνωστόπουλος: Δεν θα σταθώ στις ανακρίβειες που ακούστηκαν από την άλλη πλευρά. Ό,τι 
ακριβώς εξετέθη στην έκθεση σήμερα, έχει επισταμένως προκύψει στο στάδιο της ακροαματικής 
διαδικασίας, και αυτά που ελέχθησαν από τον μάρτυρα, κύριο Σ., από το προηγούμενο βράδυ, για 
την κατάχρηση αλκοόλ και αυτά που ακούστηκαν από την κυρία Σ. σχετικά με το ΚΕΘΕΑ, δεν θα 
τα διαβάσω, θα σας παραθέσω στα πρακτικά για να ακούσετε τις ανακρίβειες που ακούστηκαν 
προηγουμένως. 

Ήθελα να σχολιάσω την συγκεκριμένη τεχνική έκθεση που υπογράφεται από καθηγήτρια 
ιατροδικαστικής, άνθρωπος εγνωσμένου κύρους. Για μένα προσωπικά αποτελεί δικαίωση, σήμερα 
διάβασα την έκθεσή της. Καταρχάς αποκλείει οι προκληθείσες κακώσεις και τα τραύματα να έχουν 
οδηγήσει στο θάνατο, όπως έκριναν οι δύο ιατροδικαστές, γιατί είναι μικροεκδορές και 
εκχυμώσεις. Λέει επίσης: δεν ήταν δυνατόν οι πραγματογνώμονες να συνδέσουν τις κακώσεις με 
την αιτία θανάτου,  στην εξεταζόμενη περίπτωση που δεν παρατηρήθηκαν ούτε εξωτερικές 
κακώσεις, ούτε κάταγματα αίματος.

Eιδικότερα αναφέρεται σε αυτό που έγινε προσπάθεια από τον κύριο Τσαντίρη, να θεωρηθεί η 
βλάβη αυτή ως αιμορραγία, και λέει η κυρία Σπηλιοπούλου: «τίθεται το ερώτημα αν οι κακώσεις 
της κεφαλής προκάλεσαν ή συνετέλεσαν στην επέλευση του θανάτου. Αυτό το ενδεχόμενο 
αποκλείεται, καθώς ο λοβός δεν περιέχει κρίσιμα εγκεφαλικά κέντρα». Λέει ότι ακόμα και αν είχε 
αιμορραγία, που εδώ δεν έχει, την έχει αποκλείσει, δεν ανευρέθηκε συλλογή αίματος, αλλά μόνο 
μικρή εξαγγείωση, ερυθρά αιμοσφαίρια είχαν βγει έξω από τα αγγεία, αλλά ακόμα κι αν είχε, δεν 
πρόκειται να οδηγούσε στο θάνατο.

Πρόεδρος: Το αναγνώσαμε. Μην το ξαναλέτε...

Αναγνωστόπουλος: Σε συνέχεια, έρχεται και σας παραπέμπει στην αξιολόγηση του ευρήματος 
αυτού, που σας έκανα αναφορά στα αναγνωσθέντα έγγραφα, στο σύγγραμα «Βασική παθολογική 
ανατομική» του Robbins το οποίο λέει ότι διδάσκεται στη σχολή και αυτά μαθαίνουν οι 
ιατροδικαστές όταν βγουν από τη σχολή. Προκύπτει αναμφίβολα ότι η ηλικία των ισχαιμικών 
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αλλοιώσεων είναι μεγαλύτερη από 30 λεπτά. Καταλήγει με ασφάλεια στη χρονολόγηση των 
ισχαιμικού τύπου αλλοιώσεων.

Έχω άλλα δυο σημεία, κυρία πρόεδρε.

Έρχεται και κάνει αναφορά στο στρες, το οποίο [...], το οποίο είπε και η κυρία Μαριανού στην 
κατάθεσή της, το αναλύει διεξοδικά και σας δίνει και τη βιλβιογραφία από περιστατικά που έχουν 
γίνει στην Αμερική. Από μόνο του, όχι μόνο το ψυχικό αλλά και το σωματικό, αποκλείεται να 
εγκατασταθεί σε εναν υγιή άνθρωπο, αποκλείεται να συμβεί σε έναν υγιή άνθρωπο, πρέπει να έχει 
ένα υπόβαθρο, ένα υπόβαθρο όπως έχει ο Ζαχαρίας Κωστόπουλος. Προκλήθηκε εν μέσω στρες, 
επειδή ακριβώς είχε παθολογικόν υπόβαθρο. Και για το αν ήταν σωματικό ή ψυχικό κανείς δεν 
μπορεί να το πει με ασφάλεια, γιατί δεν είναι μετρήσιμο. 

Συναξιολογώντας και τα στοιχεία της δικογραφίας, ότι ο Κωστόπουλος είχε εμφανήσει αμόκ, 
παρέπαιε, συνηγορούν στο ότι είχε εξηγήσει ότι το ψυχικό στρες ήταν αυτό που προκάλεσε τις 
ισχαιμικού τύπου αλλοιώσεις. Μαζί με το στοιχείο που σας δίνει ως δεδομένο η κατάθεση της 
κυρίας Σπηλιοπούλου στην τεχνική της έκθεση, ότι είχε δηλαδή χρονολογηθεί από 30 λεπτά εως 4 
ώρες, μπορούμε με ασφάλεια να συνηγορήσουμε ότι το ψυχικό στρες προκάλεσε αυτές τις 
αλλοιώσεις. 

Δίνει και μια άλλη εκδοχή η κυρία Σπηλιωπούλου: άτομα τα οποία πάσχουν από τον HIV, [...] το 
ένα είναι νεοπλάσματα, και το άλλο είναι αιφνίδιος θάνατος από αρρυθμίες, είναι κάτι που 
προκαλείται σε άτομα με τον συγκεκριμένο ιό, προκαλεί στα άτομα αυτά αρρυθμίες.

Θα μπορούσε ο Ζαχαρίας Κωστόπουλος να είχε και κάτι άλλο που δεν διερεύνησαν, μπορεί να είχε 
κάποια αρρυθμία. Και θα μπορούσαν να έχουν συνηγορήσει με αυτή την άποψη, αν είχαν λάβει 
υπόψιν το ιατρικό ιστορικό, γιατί όταν δεν έχουμε ακριβή αιτία θανάτου, οφείλουμε να λάβουμε το 
ιατρικό ιστορικό. «Ιατρικό ιστορικό» σημαίνει «παίρνουμε τηλέφωνο την οικογένεια και 
μαθαίνουμε». Δεν πέθανε από τις γρατζουνιές. 

Πώς μπορούμε να συσχετίσουμε την ισχαιμία με τον θάνατο; Ανατρέχουμε στο ιστορικό. Δεν το 
έκαναν οι δυο ιατροδικαστές της υπόθεσης. Αν το είχανε κάνει, θα μπορουσαμε να βγούμε στο 
συμπέρασμα ότι μπορεί και να είχε πεθανει απο μια αρρυθμία. Μάλιστα, έχει στην τεχνική της 
έκθεση ότι, ουδέποτε μέχρι σήμερα αξιολογήθηκε από κάποιον γιατρό ότι αποδόθηκε σε στρες ο 
θάνατος.

Πρόεδρος: Μάλιστα, τα αναγνώσαμε αυτά, κύριε συνήγορε. Υπάρχει κάτι άλλο από εσας; Μην 
ξαναδιαβάζετε πάλι την έκθεση.

Αναγνωστόπουλος: Δεν επεσήμανα [...] σας έκανα [...]

Πρόεδρος: Διακόπτουμε, γιατί έρχονται οι ένορκοι εδώ με κάποια προβλήματα. Διακόπτουμε για 
λίγο να συνέλθει λίγο η κυρία [ένορκος]. Οι μάρτυρες υπεράσπισης έχουν έρθει; 

Γλύκας: Έχετε καταλάβει ότι βήχω πολύ;

Πρόεδρος: Οι μάρτυρες έχουν έρθει; 
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Γλύκας: Έχω κάποιους λίγους, αλλά θα προτιμούσα, για να είμαι κι εγώ καλά, να τους δούμε την 
επόμενη φορά, αν γίνεται.

Η έδρα διακόπτει στις 11:42

Συνέχιση της δίαδικασίας, 12:25

Πρόεδρος: Ελάτε, η κυρία Σπηλιοπούλου [εννοεί την έκθεση, συνεχίζεται η ανάγνωση εγγράφων].

Γλύκας: Έτσι κι αλλιώς δεν μπορώ να μιλήσω πολύ. Είναι κάποια έγγραφα ακόμα...

Πρόεδρος: Συγγνώμη. Λόγω της αναστάτωσης το ξέχασα.

Γλύκας: Θα πω απλά ότι η κυρία Σπηλιοπούλου είναι καθηγήτρια της ιατροδικαστικής σχολής, 
οποιοσδήποτε άλλος είναι κάτω από την κυρία Σπηλιοπούλου, επειδή έγινε προσπάθεια να 
υποβαθμιστεί, ξεκαθαρίζουμε ότι η κυρία Σπηλιοπούλου δεν είναι ένα οποιοδήποτε προόσωπο στην 
Ελλάδα.

Πρόεδρος: Το καταλάβαμε...

Γλύκας: Δεν αναφέρομαι σε εσάς, αλλά σε όσα ακούστηκαν, το δεύτερο που είναι εξαιρετικά 
σημαντικό να ακουστεί είναι ότι οι ισχαιμικού τύπου αλλοιώσεις [...] είναι πριν, είναι ξεκάθαρο ότι 
ο άνθρωπος δεν είναι καλά, έχει ξεκινήσει το πρόβλημα πολύ πιο πριν τα χτυπήματα και αυτό 
αποτυπώνεται από το σημείο εκείνο που κρατάει τον πυροσβεστήρα, που με δυσκολία τον κρατάει. 
Είναι ξεκάθαρο ιατρικώς, επιστημονικώς αλλά και μέσω του οπτικού υλικού. Δεν θα κουράσω 
άλλο, κυρία πρόεδρε, γιατί δεν μπορώ κι όλας.

Πρόεδρος: Λοιπόν, οι μάρτυρες.

Γλύκας: Μισό λεπτό, έχουμε κι άλλα έγγραφα.

Πρόεδρος: Έχετε κι άλλα έγγραφα; Αφού σας είπα να τα δώσετε όλα. Δεν τα παίρνω ένα-ένα, 
δώστε τα όλα. [Προσκομίζονται έγγραφα] [η πρόεδρος διαβάζει] «… Κηρύσσει αθώο», για την 
Αφροδίτη Φράγκου, για τη σωματική βλάβη, εισοδήματα, φορολογική δήλωση, έχετε από την 
ΑΑΔΕ στοιχεία μητρώου επιχείρησης και ότι προσήλθε εκουσίως.

Γλύκας: Προσήλθε εκουσίως.

Πρόεδρος: Δεν νομίζω ότι χρειάζονται σχόλια.

Μάρτυρες υπεράσπισης

Π. ξάδελφος κατηγορούμενου Χορταριά, απόστρατος υποναύαρχος
Πρόεδρος: Πάμε στον κύριο Π., ελάτε, τον κύριο κατηγορούμενο τι τον έχετε; 

Π.: Είναι πρώτος μου ξάδελφος.

Πρόεδρος: Διατηρείτε καλές σχέσεις;

Π.: Απόλυτα, είμαστε παιδιά από πέντε αδελφές και είμαστε πολύ δεμένα δέκα πρώτα ξαδέρφια.
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Πρόεδρος: Και τι θέλετε να μας πείτε;

Π.: Ότι ο πυλώνας στην οικογένειά μας είναι ο Αθανάσιος Χορταριάς. Διακρίνεται τόσο για τη 
δοτικότητά του όσο και για τον ακτιβισμό. Θα μπορούσα να πω πολλά λόγια, εγώ θα μείνω σε δύο 
πράξεις του που με έχουν στιγματίσει: Το 2010 τρία χρόνια πριν πεθάνει ο πατέρας μου που ζούσε 
στη βόρεια Εύβοια, έχει πιάσει μια πνευμονία με υψηλό πυρετό. Εγώ είμαι απόστρατος 
υποναύαρχος.

Γλύκας: Υπάρχει ένα αίτημα να μην συνεχίσει η σκιτσογράφιση των μαρτύρων.

Πρόεδρος: Μην σκιτσάρετε, να γίνει δεκτό.

Π.: Αδέρφια δεν έχω, ο πατέρας μου ήταν πάντα υποστηρικτικός. Ένα βράδυ στις 15/12/2010, αργά 
το βράδυ τηλεφώνησε στον Θανάση, του είπε ότι «έχω σοβαρό πρόβλημα», ήταν κλειστός ο 
δρόμος της Αρκίτσας και τον πήρε, τον πήγε στο ναυτικό νοσοκομείο και τον έσωσε. Ήταν ο 
ανθρωπος που βοηθούσε, της προσφοράς. Και ένα άλλο χαρακτηριστικό, ο αδελφός της γυναίκας 
του πέθανε, πέθανε και η γυναίκα του και από τα 15 το έχει βάλει το παιδί στην οικογένειά του, το 
σπούδασε και το έκανε ένα άτομο που αποδίδει στην κοινωνία. Απ' αυτά ίσως πάρετε τα στοιχεία 
του Θανάση Χορταριά.

Πρόεδρος: Για το θέμα που κατηγορείται σας έχει μιλήσει; 

Π.: Ναι, μου έχει μιλήσει και μου ειπε ότι πραγματικά πήγε να βοηθήσει. Μου είπε «αν φταίω να 
τιμωρηθώ στο ποσοστό που μου αναλογεί». Θέλω να πω και τα ειλικρινή μου συλλυπηρήτια και 
στην οικογένεια. 

Πρόεδρος: Να βοηθήσει και ως προς το τι; Τι ήθελε συγκεκριμένα;

Π.: Έβλεπε έναν συνάνθρωπό του που έχει υποστεί δύο ή τρεις φορές ληστείες, κατά τα λεγόμενα 
του ξαδέρφου μου. Αισθάνθηκε ότι πρέπει να βοηθήσει κάποιον από κάτω που είχε μαγαζί και ότι 
είχε κάποιο μαχαίρι και προσπάθησε να τον αφοπλίσει. Πέντε λεπτά να καθυστερούσα να μην 
κατέβαινα να μην συνέβαινε αυτό που κατέστρεψε τη ζωή μου.

Παπαρρούσου: Κύριε μάρτυρα, μας είπατε ότι χαρακτηρίζεται από αλτρουισμό, έχετε δει εσείς το 
βίντεο; Εκεί που σκοτώθηκε ο Ζαχαρίας Κωστόπουλος.

Π.: Μάλιστα. Το έχω δει από την τηλεόραση. Αλλά αν τυχόν, απ' αυτά που άκουσα στο δικαστήριο 
η συμμετοχή του ήταν σε ένα χτύπημα που δεν επιφέρει τον θάνατο, το δικαστήριο να του 
αποδώσει ευθύνες σε αυτό που του αναλογεί.

Παπαρρούσου: Τι πράξη έκανε αλτρουιστική ο κατηγορούμενος σε σχέση με τον Ζαχαρία, πώς 
αντέδρασε; 

Π.: Είχε σταθεί αλτρουιστής στον κύριο, δεν ξέρω το όνομα [δείχνει Δημόπουλο].

Πρόεδρος: Μπορεί να μην ξέρει λεπτομέρειες.

Παπαρρούσου: Αυτό που έχει δει, είναι το πρώτο που βλέπουμε στο βίντεο;

Πρόεδρος: Λοιπόν;
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Παπαρρούσου: Τον κλώτσησε; Τι έκανε;

Π.: Εγώ είδα ότι συμμετείχε, κλώτσησε. Το αν τώρα ο αλτρουισμός είναι να σπάσω και τα 
κρύσταλλα για να μην πληγωθεί ο θανών.

Παπαρρούσου: Ήταν φίλοι; Γνωρίζονταν;

Π.: Δεν το γνωρίζω.

Γλύκας: Είναι ένας άνθρωπος που ζει, συμβιώνει με τον άνθρωπο αυτό τις περισσότερες ώρες της 
ημέρας. Θα μπορούσε να μείνει στο εστιατόριο και να μην είχε συμβεί τίποτα; 

Π.: Νομίζω είναι αυτονόητο, και εγώ θα προσέτρεχα σε βοήθεια.

Γλύκας: Τίποτα δεν είναι αυτονόητο, να τα λέτε όλα. Θα μπορούσε να κάθεται σε ένα εστιατόριο, 
να πίνει την κοκα-κόλα του;

Π.: Θα μπορούσε, αλλά αυτά είναι τα στοιχεία του Θανάση που είναι πάντα δοτικός, να μη 
λουφάρει, δηλαδή εγώ όταν είχα πρόβλημα: «Θανάση, έλα να κουβαλήσουμε ένα στρώμα», τον 
Θανάση φώναζα. Από τα 10 ξαδέρφια μου, μόνο τον Θανάση! Έτρεξε, πήρε τον πατέρα μου, 
ταξίδεψε 3,5 ώρες. Εγώ βάζω συνώνυμο του αλτρουισμού τον Θανάση τον Χορταριά.

Πρόεδρος: Το καταλάβαμε. [προς κοινό] Ποιος μιλάει; 

Π.: Ασχολείται με όλους μας. Σας λέω τις πράξεις του. Από εκεί και πέρα αποφασίζετε εσείς.

Γλύκας: Η περιρρέουσα ατμόσφαιρα αφορούσε κάποιον που πήγαινε να ληστέψει;

Πρόεδρος: Τώρα του υποβάλλετε την ερώτηση. Να δούμε, δηλαδή, το υλικό μέσα από τα μάτια 
του μάρτυρα; Μπορείτε να καθίσετε! 

Μάρτυρας Σ.Π., φίλος Χορταριά, απόστρατος αξιωματικός ΕΛ.ΑΣ.
Πρόεδρος: Ελάτε, ο κ Σ.Π. Από πότε τον γνωρίζετε;

Σ.Π.: Πάνω από δέκα χρόνια, επειδή τα παιδιά μας πήγαιναν στο σχολείο, κάναμε κι εμείς παρέα. 

Πρόεδρος: Τι δουλειά κάνετε; 

Σ.Π.: Είμαι απόστρατος αξιωματικός της ΕΛ.ΑΣ.

Πρόεδρος: Άρα είχατε και οικογενειακές και κοινωνικές σχέσεις, τι έχετε διαπιστώσει;

Σ.Π.: Σε αυτό το χρονικό διάστημα είχα διαπιστώσει, καλά αυτός έιναι ένας δοτικός άνθρωπος, 
είναι ήρεμος, δεν έχει εξάρσεις. Θα μπορούσε να προσφέρει οποιαδήποτε βοήθεια σε οποιονδήποτε 
θα ζητούσε τη βοήθειά του.

Εκείνο που θέλω να τονίσω είναι ότι ο Θανάσης δεν θα μπορούσε σε καμία περίπτωση να μείνει 
απαθής σε κάτι που έβλεπε στο οποίο διαταραζότανε και η ηρεμία και η ένομη τάξη γενικότερα, 
ούτως ώστε βλέποντας κάποιον που έχει παραβιάσει το χρυσοχοείο, θέλω να πιστεύω ότι συνέτρεξε 
να βοηθήσει... 
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Πρόεδρος: Σας έχει πει τι ήθελε να κάνει;

Σ.Π.: Ότι συνέταξε στο να προστατευτεί η ιδιοκτησία κάποιου ανθρώπου.

Πρόεδρος: Τώρα που βρέθηκε κατηγορούμενος; 

Σ.Π.: Βρέθηκε κατηγορούμενος ήταν ίσως μία στιγμή που δεν εκτίμησε καλά την κατάσταση, ίσως 
υπερέβαλε λίγο σε αυτά που έπρεπε να κάνει και βρέθηκε κατηγορούμενος και διαλύθηκε και αυτός 
και η οικογένειά του.

Πρόεδρος: Έχετε δει μαζί και τα βίντεο; Σας τα έδειξε; 

Σ.Π.: Όχι, δεν ασχολήθηκα.

Εισαγγελέας: Τον προηγούμενο μάρτυρα τον γνωρίζετε εσείς;

Σ.Π.: Όχι, τον έχω δει μερικές φορές στο σπίτι.

Εισαγγελέας: Πριν; Άρα τον ξέρετε.

Σ.Π.: Δεν τον γνωρίζω προσωπικά, τον έχω συναντήσει 2-3 φορές.

Εισαγγελέας: Πριν το δικαστήριο εννοώ.

Σ.Π.: Ναι, πριν.

Πρόεδρος: Είναι ο ξάδερφος του εκείνος.

Παπαρρούσου: Σας συμβουλεύτηκε ποτέ ο κύριος κατηγορούμενος υπό την ιδιότητα σας αυτή; 
Δηλαδή του αξιωματικού;

Σ.Π.: Σε ποιο αντικείμενο; 

Παπαρρούσου: Να σας πει τι έγινε.

Σ.Π.: Όχι, δεν είχαμε κάτι τέτοιο.

Παπαρρούσου: Εσείς πότε μάθατε τι έγινε;

Σ.Π.: Μετά το συμβάν.

Παπαρρούσου: Σας τα είπε ο ίδιος;

Σ.Π.: Την άλλη μέρα.

Παπαρρούσου: Άρα σας τα είπε ο ίδιος. Είχε συλληφθεί τότε;

Σ.Π.: Όχι.

Παπαρρούσου: Σας περιέγραψε ακριβώς τις πράξεις του;  Πώς αποτίμησε τα γεγονότα;

Σ.Π.: Ένας νεαρός είχε μπει σε ένα χρυσοχοείο για να το διαρρήξει και μαζί με τον ιδιοκτήτη 
συνέτρεξε προκειμένου να τον αποτρέψουν να ολοκληρώσει την πράξη της κλοπής.

Παπαρρούσου: Σας είπε με ποιον τρόπο συνέτρεξε; 
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Σ.Π.: Όχι, δεν μου το είπε.

Παπαρρούσου: Γνωρίζετε με ποιον τρόπο συνέτρεξε τον έτερο κατηγορούμενο;

Πρόεδρος: Το είπε ότι «ίσως υπερέβαλε», αλλά είπε ότι δεν έχει δει.

Παπαρρούσου: Άρα μπορούμε να [...], ακριβώς, να περιγραψουμε--

Σ.Π.: Δεν μπορώ να σας περιγράψω όλα τα γεγονότα με ποια δυναμική έγιναν. Δεν μπορώ να το 
αξιολογήσω μακροσκοπικά, απ' ό,τι μου είπε ο ίδιος και από τα δημοσιεύματα.

Παπαρρούσου: Αυτό σας ρωτώ, είστε σε θέση να μας πείτε με ποιον τρόπο αντέδρασε ο 
κατηγορούμενος;

Σ.Π.: Δεν μπορώ να σας το πω ακριβώς, έχω την πληροφορία που σας είπα.

Παπαρρούσου: Αυτή η παρέμβαση που λέτε...

Σ.Π.: Κοιτάξτε να δείτε όταν έχετε στα χέρια σας τα βίντεο και τα έγγραφα, τώρα, να σας το 
περιγράψω εγώ...

Παπαρρούσου: Εμείς τα ξέρουμε, ρωτώ εσάς.

Σ.Π.: Εγώ δεν έχει μεγάλη αξία να σας το περιγράψω γιατί ήμουν εκτός χώρου.

Παπαρρούσου: Επειδή επικαλεστήκατε την πλήξη της έννομης τάξης...

Σ.Π.: Δεν είπα εγώ να πλήξει την έννομη τάξη, το έχετε γράψει λάθος. Εγώ είπα «να διασφαλίσει».

Πρόεδρος: Κυρία συνήγορε, ο μάρτυρας είπε ότι δεν έχει δει τα βίντεο, τον ρώτησα αν έχει 
συζητήσει...

Παπαρρούσου: Απλά εγώ έχω σημειώσει κάτι για την ένννομη τάξη.

Γλύκας: Η λέξη «πλήξη», δεν υπήρχε, ανακαλέστε!

Πρόεδρος: Ρωτήστε τον κατευθείαν.

Παπαρρούσου: Δεν μπορούσε να μείνει απαθής όταν εβλεπε να διαταράσσεται η έννομη τάξη. 
Πώς αποκαταστάθηκε η έννομη τάξη;

Σ.Π.: «Πλήξη» πώς το ερμηνεύετε;

Πρόεδρος: Κυρία συνήγορε, αυτή ήταν τοποθέτηση για τον χαρακτήρα του, για τα περιστατικά 
είπε δεν ξέρει, ούτε πώς γίνανε.

Παπαρρούσου: Έχει σημασία να βλέπουμε και τι θέλει να πει ο κάθε μάρτυρας.

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ, ελάτε η υπεράσπιση.

Γλύκας: Έχει χρησιμοποιήσει ποτέ βία ο κύριος Χορταριάς; Δεν ήταν ένας άνθρωπος τυχαίος.

Σ.Π.: Εγώ περιέγραψα...

Πρόεδρος: Κύριε συνήγορε, αποφύγετε τα σχόλια.
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Γλύκας: Γενικά μόνο σε μένα το λέτε αυτό, όσο ήρεμος και να 'μαι σε μένα συμβαίνει αυτό.

Σ.Π.: Δεν μπορεί να θεωρηθεί βίαιος, γιατί στη σταδιοδρομία μου έχω συναντήσει...

Πρόεδρος: Πολλούς ανθρώπους...

Σ.Π.: Μπορείς να διακρίνεις κάποιον αν είναι επιθετικός, βίαιος, τραχής κλπ. Δεν θα μπορούσε να 
περιγράψει κανείς έτσι τον Θανάση. Είναι ένας μειλίχιος άνθρωπος, οικογενειάρχης, σας λέω ότι 
είχαμε οικογενειακή σχέση, τα παιδιά μας, έτσι ώστε να έχω άμεση σχέση.

Πρόεδρος: Τον γνωρίζατε σαν άνθρωπο; Καταλάβαμε και δεν είχατε διαγνώσει πλευρές 
επιθετικότητας.

Σ.Π.: Επιθετικότητας όχι, σε καμία περίπτωση.

Γλύκας: Σας είπε ποτέ ότι το αποτέλεσμα ήταν βάση δικής του ενέργειας;

Σ.Π.: Όχι, ποτέ δεν συζητήθηκε κάτι τέτοιο.

Γλύκας: Πιστεύει στην αθωότητά του;

Σ.Π.: Εγώ πιστεύω ναι. 

Πρόεδρος: Τι εννοούσατε; Που είπατε ότι μπορεί να υπερέβαλε. 

Σ.Π.: Εγώ είπα ότι όσο αφορά την αποτροπή της ληστείας, εκείνη τη στιγμή που χρησιμοποιούσε 
όπλο ο δράστης. Είναι λεκτικό απλά, δεν είναι κάτι προσδιοριστικό ή καθοριστικό.

Πρόεδρος: Δεν ξέρετε τα γενονότα, μάλιστα.

Γλύκας: Με βάση την ιδιότητά σας, είναι δεδομένο ότι έχει μπει κάποιος με μαχαίρι, σπάει...

Πρόεδρος: Δεν θέλουμε την κρίση του μάρτυρα.

Γλύκας: Πριν από λίγο το επιτρέψατε, από την άλλη πλευρά το επιτρέψατε.

Πρόεδρος: Τις κρίσεις των μαρτύρων δεν τις λαμβάνει υπόψιν το δικαστήριο. Η [επόμενη 
μάρτυρας] Κ.Σ.;

Γλύκας: Αν μπορεί να εξεταστεί την επόμενη φορά.

Πρόεδρος: Αφού είπατε ότι είναι εδώ.

Βοηθος Γλύκα [παρεμβαίνει]: Επειδή έπρεπε να φύγει λόγω εργασικού περιβάλλοντος...

Πρόεδρος: Μα την εκφώνησα πρώτη πρώτη, είναι δυνατόν να φεύγει μετά την εκφώνηση; [...] Η 
Ε.Ζ.... Γιατί δεν λέγατε αφού έπρεπε να φύγει νωρίτερα και κάλεσα τώρα την κυρία Ε.Ζ.; 

Μάρτυρας Ε.Ζ., οικογενειακή φίλη Χορταριά
Πρόεδρος: Τι δουλειά κάνετε;

Ε.Ζ.: Είμαι συνταξιούχος στην Εθνική Τράπεζα. Με τον κύριο κατηγορούμενο είμαστε 
οικογενειακοί φίλοι, επί 40 χρόνια έχω καθημερινή επικοινωνία με τη σύζυγό του. Τα τελευταία δύο 
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χρόνια σχεδόν καθημερινή. Είμαι ενώπιόν σας γιατί είμαι πεπεισμένη για την αθωότητα και τον 
χαρακτήρα του. Κάθε μέρα μιλάμε για την οικογένειά του, για τα παιδιά του, για τον ανιψιό του, 
τον πεθερό του, και κυρίως για ένα παιδί με ειδικές ανάγκες που βλέποντας αυτό τον άνθρωπο, ο 
οποίος δεν είναι σήμερα εδώ, να κουβαλάει ένα παιδί με ειδικές ανάγκες πάνω του και να 
κατεβαίνει τα σκαλιά.

Πρόεδρος: Το παιδί του είναι; 

Ε.Ζ.: Είναι ο αδερφός της γυναίκας του.

Πρόεδρος: Πόσο χρονών είναι; 

Ε.Ζ.: Σαράντα. Είμαι πεπεισμένη ότι δεν μπορεί να πειράξει, όχι άνθρωπο, αλλά ούτε μυρμήγκι.

Πρόεδρος: Α, γιατί ειπατε «παιδί»...

Ε.Ζ.: Είναι γιατί το ξέρω από παιδί, έχω δει αυτό τον άνθρωπο να κουβαλάει στις πλάτες του ένα 
παιδί προκειμένου να το σώσει από φυσική καταστροφή. Γνωρίζω τη ζωή του πολύ καλά.

Πρόεδρος: Πιο πολύ έχετε σχέση με τη γυναίκα του;

Ε.Ζ.: Ακριβώς.

Πρόεδρος: Για το θέμα εδώ τι γνωρίζετε; 

Ε.Ζ.: Γνωρίζω, το είδα μια φορά στις ειδήσεις και απ' αυτά που συζητάω κάθε φορά με τη σύζυγο.

Παπαρρούσου: Το συμβάν από τις ειδήσεις το είδατε; 

Ε.Ζ.: Μάλιστα.

Παπαρρούσου: Ο ίδιος τί σας ειχε πει για αυτό; 

Ε.Ζ.: Δεν μίλησα μαζί του για το θέμα, μιλάω με τη γυναίκα του. Με τον ίδιο έχω μιλήσει μια 
φορά, αλλά δεν μπήκαμε σε λεπτομέρειες γιατί δεν θέλω να τον στεναχωρώ.

Παπαρρούσου: Άρα εσείς δεν γνωρίζετε ακριβώς. Για τί κατηγορείται σήμερα, γνωρίζετε;

Ε.Ζ.: Αλίμονο. Νομίζω και η ηλικία και η θέση μου δεν θα μπορούσα να είμαι εδώ αν δε γνώριζα 
γιατί.

Παπαρρούσου: Η συμπεριφορά του μετά τα συμβάντα, γνωρίζετε ποια ήταν;

Ε.Ζ.: Ήταν ένας άνθρωπος [...]

Γλύκας: Οι ερωτήσεις δεν αφορούν το ελαφρυντικό;

Πρόεδρος: Τι ρωτήσατε; 

Παπαρρούσου: Για τη μετέπειτα συμπεριφορά, αμέσως μετά το συμβάν;

Πρόεδρος: Τον μάρτυρα μπορεί να τον εξετάσει για όλα τα θέματα.

Αναγνωστόπουλος: Δεν μπορεί να έχει λόγο η υποστήριξη κατηγορίας.
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Πρόεδρος: Να ρωτήσει για όλα τα θέματα.

Αναγνωστόπουλος: Δεν μπορεί, είμαι αρκετά έμπειρος.

Παπαρρούσου: Οι ερωτήσεις αφορούν τους ενδείκτες του δόλου!

Πρόεδρος: Ποια διάταξη λέει ότι δεν επιτρέπεται να ρωτήσει;

Αναγνωστόπουλος: Προκύπτει από το 79 ΠΚ. 

Πρόεδρος: Τι έχει πει, τι έχει κάνει κλπ. Είπατε, κυρία μάρτυρα, ότι γνωρίζετε από τη σύζυγό του. 
Τι γνωρίζετε; Αν έχετε μιλήσει γι' αυτό το θέμα.

Ε.Ζ.: Γνωρίζω ότι αυτός ο άνθρωπος το μόνο που έκανε ήταν να πάει να βοηθήσει και από τη 
στιγμή που δεν ανταποδόθηκε η προσπάθεια να βοηθήσει αυτούς τους ανθρώπους, τον έχει 
στεναχωρήσει;

Παπαρρούσου: Ο θάνατος του προσώπου, του δημιούργησε πόνο, δυσαρέσκεια; 

Πρόεδρος: Πώς το έχει πάρει αυτό το θέμα; να το πούμε απλά. 

Ε.Ζ.: Τον έχει στεναχωρήσει πολύ, το έχει καταθέσει και ενώπιόν σας. Όταν ένας άνθρωπος 
καταλήγει μετά από οποιοδήποτε λόγο, η απώλεια ενός ανθρώπου δεν μπορεί να προκαλεί 
ευχάριστα συναισθήματα.

Παπαρρούσου: Είναι λογικό να προσπαθείς να κάνεις το καλύτερο με αυτό τον τρόπο; 

Ε.Ζ.: Κρίνοντας τον χαρακτήρα του θεωρώ ότι πήγε να κάνει καλό και τίποτα άλλο...

Γλύκας: Πήγε να κάνει καλό και τίποτα άλλο, πήγε να κάνει κακό; Να ασκήσει βία;

Ε.Ζ.: Κρίνοντας τον χαρακτήρα του θεωρώ ότι πήγε να κάνει καλό και τίποτα άλλο!

Γλύκας: Σας έχει πει ποτέ ότι έχει δημιουργήσει κάποιο πρόβλημα η γυναίκα του;

Ε.Ζ.: Όλα αυτά τα χρόνια που μιλάω μαζί του, μιλάω πάντα για έναν άνθρωπο ζεστό, δοτικό, 
συναισθηματικό.

Γλύκας: Αμέσως μετά λογοδότησε στην ελληνική δικαιοσύνη; τήρησε τους περιοριστικούς όρους; 
ήταν παρών στο δικαστήριο;

Πρόεδρος: Καθίστε, κυρία μάρτυρα, μην απαντάτε. 

Μάρτυρας Σ., οικογενειακή φίλη Χορταριά
Πρόεδρος: Ελάτε, τώρα, η κυρία Σ.. Εσείς τι δουλειά κάνετε; 

Σ.: Συνταξιούχος, υπάλληλος σε παιδικό σταθμό.

Πρόεδρος: Τι σχέση έχετε;

Σ.: Γνωριζόμαστε από 17 χρονών, 44 χρόνια μαζί. Είναι ο καλύτερος φίλος του συζύγου μου. Όταν 
παντρεύτηκε με τη Μ., δεθήκαμε και σαν οικογένεια. Δεν έχει καμία σχέση ο Θανάσης ο 
Χορταριάς με αυτά που του έχουνε προσάψει και με όλα αυτά που ανεβάζουν στα κοινωνικά 
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δίκτυα, ότι είναι ρατσιστής, φασίστας, αμετανόητος δολοφόνος κ.λπ. Ο Θανάσης ήταν άνθρωπος 
που πάντα τρέχει για όλους, αγαπάει όλο τον κόσμο, δεν έχει κανένα ρατσιστικό [γελάει] κίνητρο 
και αυτο φανερώθηκε και στο πρωτόδικο. Πρώτη φορά που είδα το βίντεο ήταν ακριβώς την 
επόμενη μέρα. 

Πρόεδρος: Τι σας είπε;

Σ.: Ο ίδιος μου είπε ό,τι είδα κι εγώ σε slow motion, ότι κλωτσούσε τα τζάμια για να έρθει η 
αστυνομία να τον συλλάβει, ότι ήταν σε ένα κατάστημα και τις εικόνες που έχουμε δει όλοι. Δύο 
χρόνια μετά τον γάμο τους, δυστυχώς χάσανε τον αδερφό της γυναίκας του. Τριάντα χρονών σε 
δυστύχημα. Ο ανιψιός του τότε ήταν οχτώ μηνών.

Πρόεδρος: Το παιδί αυτό είναι το παιδί που είναι το πρόβλημα;

Σ.: Όχι, ο μικρότερος αδερφός είναι αυτός που έχει το πρόβλημα με την αναπηρία. Μετά τον 
θάνατο του Αντώνη ανέλαβε ο Θανάσης και να βοηθάει στην οικογένεια και στην καθημερινότητά 
που είναι πολύ δύσκολη με ένα τέτοιο άτομο. Εκτός από τον Δημήτρη που είναι ο αδερφός της, 
ανέλαβε και τον ανηψιό που τότε ήταν επτά χρονών, ζούσε η μητέρα του παιδιού, η οποία πέθανε 
κι αυτή όταν το παιδί έγινε 15 χρονών. Από τότε τον ανέλαβε ο Θανάσης, τα δίδακτρα, τα πάντα, 
έγινε κι αυτός ένας επιστήμονας, τελείωσε το Πολυτεχνείο, τα δύο του παιδιά επιστήμονες κι αυτοί, 
και ο γιος και η κόρη του. Έχει φίλους χρόνων, ο Θανάσης βλέπει κάποιον στο δρόμο κάτω, 
ναρκομανή και θα του παρει μία τυρόπιτα, μία πορτοκαάδα...

Πρόεδρος: Πώς το ξέρετε αυτό;

Σ.: Το ξέρω γιατί βγαίναμε μαζί τα βράδια, από 17 χρονών ήμαστε μαζί. Τι να σας πω, είναι ένας 
άνθρωπος ο οποίος δεν κοιτάζει το συμφέρον του.

Πρόεδρος: Εδώ για τον Κωστόπουλο σας είπε κατάλαβε σε τι κατάσταση ήταν; Γιατί είπατε, 
έβλεπε ναρκομανή και του έπαιρνε τυρόπιτα.

Σ.: Την επόμενη μέρα που πήγα στο σπίτι του που με πήρε η κουμπάρα μου και μου είπε τι έχει 
γίνει, ο Θανάσης μας έλεγε ότι ήταν ένας άνθρωπος σε αμόκ από ουσίες ή από κάτι, ότι μπήκε μέσα 
να ληστέψει, και το μόνο που έκανε ήταν να τον βοηθήσει να βγει. Και μετά φεύγοντας το 
ασθενοφόρο η εντύπωση που είχε ήταν ο ότι Κωστόπουλος είχε αυτοκτονήσει. Κάτι που είχα 
ακούσει εγώ την πρώτη πρώτη μέρα στις ειδήσεις του ALPHA που δείξανε όλο το βίντεο και που 
ακούγονται φωνές αστυνομικών που λέγανε «μην το κάνεις», δεν ξανακούστηκε αυτό. Ο Θανάσης 
είχε μείνει με την εντύπωση ότι το παιδί αυτοκτόνησε. Είχε στεναχωρεθεί πάρα πολύ, θα σας πω 
ότι πήγε στην εκκλησία. [Γελάει] και άναψε κεράκι μπορεί να γελάσουν αλλά αυτός είναι ο 
Θανάσης.

Παπαρρούσου: Μας είπατε ότι έχετε δει τα βίντεο, την πρώτη μέρα είχε γίνει γνωστή η ταυτότητα 
του θύματος;

Σ.: Όχι, έγινε γνωστή το μεσημέρι που άκουσα τις ειδήσεις του ALPHA, ήταν ένας επίδοξος 
ληστής.

Παπαρρούσου: Ο κατηγορούμενος είχε ήδη συλληφθεί;
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Σ.: Όχι, δεν είχε συλληφθεί.

Παπαρρούσου: Είχε συλληφθεί.

Πρόεδρος: Μπορεί να μην ξέρει τώρα, κυρία συνήγορε.

Παπαρρούσου: Ο γνωστός σας κατηγορούμενος δεν είχε συλληφθεί. Την επόμενη μέρα έγιναν 
γνωστές οι λεπτομέρειες και η ταυτότητα. Ο κύριος κατηγορούμενος κατάλαβε ότι θα συλληφθεί κι 
αυτός;

Σ.: Κατάλαβε ότι σίγουρα κάπου είχε μπλέξει άσχημα.

Παπαρρούσου: Για ποιο λόγο είχε μπλέξει άσχημα; Ποια ήταν η συμπεριφορά του;

Σ.: Δεν είχε κάτι στη συμπεριφορά του, απλά κατάλαβε ότι μετά τη σύλληψη του Δημόπουλου έχει 
μπλέξει.

Παπαρρούσου: Υπήρχε ένταλμα σύλληψης, ποια ήταν η στάση του απέναντι σε αυτά; Εσείς 
βλέπετε ένα βίντεο που έχει συνταράξει την Ελλάδα.

Σ.: Όχι, δεν είναι ότι δεν με συντάραξε, απλά έβλεπα μια εικόνα από μακριά, από ψηλά. Αλλά 
επειδή ξέρω τον Θανάση, πίστεψα ότι κλώτσησε το τζάμι για να πέσουν τα τζάμια. Και στο βίντεο, 
όταν οι κλωτσιές έπεφταν το κεφάλι του Ζακ Κωστόπουλου, δεν κουνιέται καν. Όταν φας μια 
κλωτσιά, το κεφάλι έχει μια κίνηση, έτσι δεν είναι;

Πρόεδρος: Κυρία συνήγορε, δεν εξετάζεται η μάρτυρας για το τι έχει δει.

Παπαρρούσου: Η αξιοπιστία δεν μας ενδιαφέρει; 

Πρόεδρος: [φωνάζει] Μα μας είπε ότι ήτανε παρούσα; 

Παπαρρούσου: Δεν έχει σημασία η ψυχική στάση του κατηγορούμενου απέναντι στα περιστατικά; 
Πείτε μας, ποιος φαίνεται να κλώτσησε πρώτος;

Πρόεδρος: Δεν θα απαντήσετε, όχι.

Παπαρρούσου: Τον άλλο κατηγορούμενο δεν τον γνώριζε;

Σ.: Όχι, δεν είχαν προσωπικές σχέσεις.

Παπαρρούσου: Πώς αξιολογείτε το γεγονός ότι άρχισαν να κλωτσούν και οι 2 μαζί;

Γλύκας: Εμείς δεν επεμβαίνουμε, επεμβαίνει το δικαστήριο, έτσι;

Πρόεδρος: Όλοι αυτοί οι μάρτυρες να έρχονται για την προσωπικότητα.

Γλύκας: Άλλους δεν έχουμε σήμερα.

Πρόεδρος: Θέλουμε να ξέρουμε για την επόμενη φορά.

Γλύκας: Όλοι.

Πρόεδρος: Πείτε μας, κύριε συνήγορε, ποιοί;

Συνήγορος [γιός Χορταριά]: Είναι 5 μάρτυρες.
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Γλύκας: Δεσμευόμαστε ότι θα περιοριστούμε. Δεν χρειάζεται να τους ακούσουμε σήμερα.

Πρόεδρος: Άρα 5 μάρτυρες θα εξετάσουμε ακόμα.

Γραμματέας: Επόμενη δικάσιμος είναι στις 24/4, αίθουσα Δ100Α.

Αναγνωστόπουλος: Για τον Μάιο δεν ξέρουμε; 

Πρόεδρος: Έχουμε μια ιδέα, αλλά δεν μπορούμε να σας ανακοινώσουμε γιατί δεν είναι σίγουρο.

***

Η έδρα διέκοψε στις 13:10 για την επόμενη δικάσιμο, την Τρίτη 24 Απριλίου 2024, στην αίθουσα 
Δ100Α, 4ος όροφος.
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